
Valná hromada – zápis 

Datum: 8.3.2012 

místo: Kavárna 3+1, Praha 

přítomní: viz seznam v příloze 

 

2. výroční schůze Valné hromady České carromové asociace se konala ve čtvrtek 8.3. 2012 v pražské 
kavárně 3+1. Hlavní slovo měl prezident asociace Tomáš Chmelař. 

 
Zhodnocení uplynulého roku: 

- z minulé VH byly splněny všechny závazky, kromě tzv. dlouhodobého ratingu – tento projekt 
je zmrazen 

- turnajový rating – v průběhu minulého roku se vyskytl menší problém, již je zcela opraven 
- CCA má mezinárodního rozhodčího – Horst Šimunský složil rozhodcovské zkoušky na 

posledním Eurocupu 
- pokračuje dobrá propagace carromu  
- carrom se dostal i do médií  

např. Respekt, ČTK – návštěva indické reprezentace 
Televize Metropol – pražský Carrom Open Cup 

 

Rok 2012: 
 

Propagace  
- důležité akce, které bude CCA aktivně podporovat: Deskohraní, Festival bollywoodského filmu 

 
- další významné možnosti:  

- hraní pro veřejnost 
- Dětské domovy 
- deskohraní v Pardubicích – tam bude důležitá účast!  
- nové kontakty na možné nadšence v dalších městech (např. Soběslav) 

 
reprezentace – účast na Eurocupu 2012 (- do konce března je třeba zaplatit poplatek) 
+ další turnaje (Německo, Polsko, Švýcarsko, Itálie…) 
 
„historický“ board CCA byl dosud přístupný veřejnosti v kavárně Dobrá trafika v Praze – neefektivní, 
hledá se nové vhodné místo 
 
Boardy  
- nové boardy z loňského roku jsou špatné – jejich výměna by měla proběhnout v červnu na Eurocupu 
v Německu 
- stav financí CCA je takový, že se mohou pořídit 2 nové boardy – aktuální je nabídka nákupu 
švýcarských boardů zn. …, budeme mít více zmapovaný terén 
- díky pomoci od Arifa Naqviho - jeho kontaktování zástupců firmy Synco – byla ve hře varianta formy 
podpory asociace touto firmou, dosud zatím bez další odezvy 
 
 



Kameny  
- Romana K. navrhuje kompletní výměnu kamenů za typ, se kterými hrají v Německu 
- výměnu kamenů by preferovala před nákupem nových boardů 
- panovala většinová shoda zúčastněných členů – sady kamenů se ke konci loňského roku obměnily, 
kvalita jednotlivých kamenů se přesto liší, jejich další výměna není v současnosti nezbytná a nechá se 
to tedy na uvážení každého majitele boardu  
 
WEB 
- doména carrom.cz byla oficiálně převedena pod CCA 
Šéfík: 
- po převedení domény je možnost vytvoření jakékoli podstránky 
- možnosti např.: 

- osobní maily 
- fórum 
- e-shop 

- převedením nastala úspora peněz CCA – je zde pouze roční poplatek za doménu 
- doména czechcarrom.eu skončí v září 
- má v plánu do budoucna přeměnit redakční systém 
- ještě před přeměnou proběhne celková optimalizace, hlavně pro různé prohlížeče 
- navrhne a vytvoří prostory pro případné bannery 
- nakonec poskytl k nahlédnutí statistiky návštěvnosti stránek 
 
- stránky jsou postupně upravovány do podoby podle obdržených návrhů a přání, alespoň dle 
možností 
- další návrhy na zlepšení jsou vždy vítány 
Adrian D. - chybí historie novinek 
- všeobecně - nedostatečná anglická část 
 - přidají se sekce „turnaje“ a „ligy/soutěže“ 
Manish S. - je možnost doplnit vnitřní stránky s kontakty hráčů? - například pro domlouvání zápasů 
 - nebo něco jako „member list“, seznamy a profily hráčů v soutěžích 
 - bylo by také vhodné doplnit kalendář s termíny hraní 
Honza T. - termíny jsou vždy předem jasné, je zveřejněn začátek a konec, hraje se vždy každý druhý 

čtvrtek a případné jednorázové změny se zveřejňují na stránkách 
 - ale pro větší přehlednost by tam aplikace kalendáře vhodná byla – např. pro ucelený 

přehled dalších termínů – turnaje, veřejné hraní, propagační akce, VH apod. 
 - našel by se nějaký správce pro vytvoření a vedení profilu na FB? 
Horst  - bylo by dobré mít na stránkách výsledky Eurocupu (vč. historie) 
 - mají to pouze Švýcaři – stránky ECC jsou špatné 
Tomáš Ch. - má smysl zveřejňovat naše výsledky ze zahraničních turnajů? 
 - většinová shoda – až budeme úspěšnější… 
 - jinak ohledně všech zahraničních turnajů jdou do novinek pouze informace o účasti, pak 

jsou vždy uvedeny odkazy na jednotlivé asociace, kde ty výsledky většinou jsou (přímé 
výsledky pouze na vyžádání) 

 
Horst + Šéfík - návrh na využívání QR kódů – např. na webu 
 - spíše ale na tištěných materiálech 
 



Turnaje 
- v roce 2012 proběhnou v ČR 4 turnaje - 3 MČR + TCC 
- nejbližší:  
Jarní turnaj 
31.3. v Kavárně divadla Na prádle v Praze 
přihlášky do 21.3.! 
turnaj je otevřený - zahraniční hráči nejsou asociací oficiálně zváni, ale jejich případná účast na osobní 
pozvání je možná 
 
Pravidla 
- je hotový nový překlad - vytvořil Horst 
 
Čtyřhry 
Romana K. - bylo by potřeba s nimi začít 
 - někdo se chystá na zahraniční turnaje - aby se to procvičilo 
 - je možnost udělat pro zájemce turnaj zvlášť? 
 - případně některý stávající turnaj prodloužit? 
Tomáš Ch. - pro zájemce (účastníky zahr. turnajů) je možnost individuální domluvy 
  - např. po 22. hodině hracích čtvrtků, kdy už je zájem hrát ligové zápasy menší 
  - ale pro prodloužení stávajících nebo vytvoření nového turnaje je malý zájem 
 
Trička 
- trička CCA měla velký úspěch, již se doprodávají poslední kusy 
- je potřeba vytvořit nový návrh, nebo alespoň nějakou inovaci pro nátisk dalších 
- návrh na začlenění QR kódů - hlasování - většina pro 
- návrh příští várky by tedy měl, v rámci možností, počítat s QR kódem 
 
Hospodaření 
- všichni zúčastnění byli seznámeni se stavem financí - příjmů a výdajů CCA a PCL 
 
Poděkování 
- před volnou diskuzí prezident CCA Tomáš Chmelař všem poděkoval (např. za účast, spolupráci atd.) 
 
Volná diskuze  
např. 
- změny v Pardubicích - hrají už do 25bodů, mají také ligu ve čtyřhře 
- možnosti oslovení firem - spolupráce a podpora asociace (finanční) 
 


